
Jeg personligt stoppede med at ryge for 4 år siden, efter jeg er gået over på ecigaretter føler jeg 

aldrig trang til analoge cigaretter. Syntes at ved lovforslaget bliver nutidens udvikling skudt langt 

tilbage i tiden, og vil højst sandsynligt medfører at ikke mange ville vælge ecigaretter fremfor 

analoge cigaretter, og samtidigt vil der opstå et ulovligt marked, og jeg vil ikke føle mig kriminel i 

nogen afskygninger på grund af sådan et lovforslag !  

Er fuldt ud med på at det skal gøres ulovligt for unge under 18 at købe ecigaretter, og der ikke må 

dampes steder hvor folk selv har sat et forbud mod brugen af ecigaretter op.  

 

Clark Jørgensen  
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